
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 16. januar 2024 

kl. 18.00 – 20.00 i forhallen v. aulaen 
 

 
 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Christina Clausen Decker - afbud 

Anne Fricke Rudbeck 

Belinda Petersen - afbud 

Helle Pedersen 

Jeannette Grønbæk -afbud 

Anna-Pia Højlund 

Elevråds formand Emil Juul Carstensen 6.c 

Næstformand Alba Wive 3.a 

Elevrødder kan gå kl. 19 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

21 

 

3 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

Punkter til eventuelt 

A  

Dagsorden blev godkendt.  

Økonomi tages som sidste punkt, efter elevrådet er gået. 
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30 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• Elevråd  

• Personale 

• Forældre 

• SFO 

 

 

O 

Ledelsen 

• Vi har ansat Thomas i stedet for Henrik. Jette i stedet for 

Britta og XX som tiltræder 1. marts. 

• Ansat ekstra pædagog i støttefunktion til 0. årg 

tidsbegrænset. 

• Startet fint op efter nytår. Kører registrering på 

grænseoverskridende sprog fra elever til voksne – 

forbereder fælles A-uge i uge 6 med fokus på sprog. 

Oplæg fra Morten Munster på video. 

• Ledelsen på konference torsdag/fredag ”Ledelse af 

inkluderende fælllesskaber”. 

• Planlægning næste skoleår/ økonomi – MUS samtaler  

• Fokus på den gode overgang fra 6. årg. – Ungeuniverset 

• Fælles møde med børnehaverne for at sikre den trygge 

vej ind i skolen 

• PT 62 elever indskrevet – mangler svar fra 14. Vi får 7 

elever udefra – 8 elever har valgt noget andet. 

Elevråd 
● Elevrådet kommer med forslag om at man på 4 til 6 

årgang på skift rydder op/samler affald ude i 

skolegården. Evt skal alle årgange i gang. 



● Elevrådet hænger nyheder om, hvad de arbejder med op 

på gangene, så andre elever kan følge med i arbejdet. 

● Elevrådet er glad for den nye opdeling af skolegården. 

Den lille skolegård er boldfri, det er godt. 

● Elevrådet vil gerne gennemføre en undersøgelse i 

klasserne om sprogbrug på skolen engang efter 

vinterferien.  

Personale 
● Intet nyt pt. 

Forældre 
● Der er kommet henvendelse fra forældre om 

sprogbruget på skolen. Der er et til tider hårdt sprog 

børnene imellem og der bliver også talt hårdt til ansatte 

og vikarer. Forældrene er bekymret for de ansattes 

arbejdsmiljø. Inddrag gerne forældrene. 

● Malene og Anne skriver et skriv fra SB om at der er fokus 

på sprogbrug. 

SFO 
● Claus  er ansat i et tidsbegrænset vikariat i skole/SFO. 

● De ansatte har nu ansvar for et bestemt område, 

dermed mindre fokus på aktiviteter. Der skal altid være 

en udenfor frem til kl. 15.00. 

● Den voksne som er i Scala har ansvar for at holde opsyn 

med aktiviteterne i puderummet. 

● Vi får lov til at medbringe et lille overskud på budgettet 

sidste år til i år. Det muliggør en tur mere ud af huset og 

indkøb af ny Playstation mv.  
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Økonomi  

Regnskab 2023 

Budget 2024 

Bilag kommer og 

gennemgåes på 

mødet 

 

OD 

 

● Anette fremlagde regnskabet. Regnskabet viser, at skolen har 

vist mådehold til trods for et underskud. 

● Formanden ønsker svar på hvorfor tildelingsmodellen ikke 

overholdes. Der er trukket  1,5 millioner til omfordeling, dem 

kunne vi have brugt til hjælp til at nedbringe skolens 

underskud. 
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Valg til bestyrelse  

Procesplan (bilag) 

Aktiviteter ? – 

Sprog? 

 

 

 

 

 

O 

 

● Der er to medlemmer som stopper i SB, Malene og Ulrik. Vi 

mangler fire mennesker, to til bestyrelsen og to suppleanter 

til bestyrelsen.  

● En video har været på tankebrættet.  

● Måske en konkurrence?  

● Tapas med underholdning?  

● Måske det kunne kombineres med sprogbrug, SSP Preben et 

bud, god til at formidle. AS undersøger. 

● Måske nogle forældre kan stille med kage? Det kunne være 

fint hvis lærerne skriver en eller to påmindelser ud til 

forældrene. 

● Ulrik er tovholder på at lave en PR-video. 



● Mødet bør afholdes lige efter aftensmaden fra kl. 19.00 til kl. 

20.00. Det skal være den onsdag den 3. april. Bestyrelsen er 

deltagende fra kl. 19.00 til kl. 20.00. 
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10 

 

Henvendel vedr. 

Parkering v. skolen 

 

OD 

● Nogle forældre er kede af at der ikke er nok P-pladser så folk 

bliver tvunget til at parkere i ”Mut & Møjn”. P-pladserne er 

ikke skolens, de er kommunale. Det havde også været 

ønskeligt med et fortov, det vil gøre det sikrere at gå til/fra 

parkeringspladserne ved skolen. 

● Folk har lært at parkere på den modsatte side af ”mut og 

møjn”. Der er mulighed for at aflevere sine børn ved 

skyttecenteret eller benytte P-pladsen ved Kvickly og så gå 

med børnene gennem tunellen.  
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3 

 

Evt. 

  

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Tina Rosenkilde, næstformand for Børn og Familie inviteres til næste SB-møde.                                       
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


